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Sammanträdesdatum 

2022-04-25 

Rådet för funktionshindersfrågor 

 

 

 Utdragsbestyrkande: 

 

 

  
  
 

Plats och tid: A-salen Guldsmeden, måndag 25 april 2022, 13:00 

 

Deltagare: 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Karin Eriksson Funktionsrätt 
Linus Eriksson Funktionsrätt 
Elisabet Ericsson Funktionsrätt 
Gunilla Gustin-Skoglund DHR 
Elisabeth Nilsson FUB 
Jenny Norell HRF 
Christin Styrman Demens 
Ulf Nilsson SRF 
Birgitta Medin M 
Alf Norberg V 
 

Medverkande:            Emma Nordebo-Snygg 

                                 Ann-Sofie Däldehög 

 

Utses att justera: Christine Styrman 
 

Justeringens plats 

och tid: Guldsmeden plan 4,  

Underskrifter:  Paragrafer: 8 - 15  

Sekreterare: Stina Almberg 

Ordförande: Jonas Holm 

Justerande: Christin Styrman   
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Bevis/anslag 
Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Anslagstid, från och med till och med 

2022-05-09  

Förvaringsplats för protokollet - tillgänglighetsstrategens kontor 

  

Underskrift 

Stina Almberg 
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§ 8 Upprop och val av justeringsförrättare 

Christin Styrman valdes till justeringsförrättare 

Justering sker måndag 9 maj kl 15:00 på plan 4 Guldsmeden 

____ 
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§ 9 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom  
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§ 10 Godkännande av dagordning 

Anmälan övrig fråga: 

Valinformation på alternativa sätt 

Boken Bygg ikapp 

LSS anger att biståndshandläggare ska fatta beslut – kan det stämma att 

myndighetschef fattar beslut i Hudiksvall?  
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§ 11 Vad är på gång i Västra hamnen? 

Emma Nordeby-Snygg är stadsarkitekt i Hudiksvall sedan september 2022. Hon har en 

bland stadsarkitekter ovanlig bakgrund eftersom hon är landskapsarkitekt i grunden, 

inte arkitekt. Emma har tidigare varit gatuchef Ljusdal och planarkitekt här i 

Hudiksvall.  

Just nu är det mycket byggen på gång i Hudiksvall samtidigt som ännu större områden 

är under planering. Ett mycket stort projekt som planarbete pågår för är Västra 

hamnen. På Kattvikskajen där byggnationer pågår just nu är en tomt ännu utan 

intressent för att bebyggas. Det är tomten som är avsatt för hotell.  

Kvarter F på Kattvikskajen kommer bebyggas av Strömtorpet med radhusliknande 

lägenheter. Kvarteret G byggs av Peab. Peab lägger in ett parkeringsdäck under 

bostadshusen, vilket orsakar nivåskillnader och behov av trappa. Deras förslag har 

dock en trappa med integrerad ramp. Det kommer att byggas hyresrätter i två-

våningshus och fem-våningshus i olika fasadmaterial.  

Kattvikskajen var den största detaljplanen i modern tid när den gjordes. Området 

söder om Kattvikskajen, Västra hamnen, är 3-4 ggr större. Ca 800 lägenheter byggs på 

Kattvikskajen. För resterande del av hamnen blir det ytterligare ca 2000 lägenheter. 

Viss andel ska vara hyresrätter för att möjliggöra för fler att bo i området. Det styrs 

genom mark som kommunen äger. Blandning är viktigt mellan olika boendeformer för 

social hållbarhet. På Kattvikskajen motsvarar 30 % av totala antalet lägenehter 

hyresrätter. En indikation på att det faktiskt finns en efterfrågan på ett stort antal 

bostäder är att byggentreprenörer står i kö för att få bygga i hamnen.  

Planen för Västra hamnen är i största möjliga mån gjord för att bevara så mycket som 

möjligt av utsikt/sikt för bakomvarande bebyggelse. Bland annat har sänkta 

bebyggelsedelar lagts genom kvarteren för att bevara utsikt från Åvik. Man har gjort 

studier och tittat på vilka som har havssutsikt idag lika väl som vilka har kvar efter 

bebyggelsen lagts till. Utsikten kommer oundvikligt påverkas, men man har försökt 

bevara havsglimtar åtminstone. Längst i söder planeras en s.k. trädgårdsstad med låg 

bebyggelse. Centrumbildning planeras vid bron över till Håstaholmen med möjlighet 

till mataffär. En busslinje ska kunna gå hit inklusive väntplats för att vända. Ett långt 

promenadstråk längs kajen och blir en fortsättning av Kattvikskajens stråk. Det finns 

föravtal för byggnation nästa år om detaljplanen godkänns för norra delen av området. 



  

 Protokoll 8 (11) 

Sammanträdesdatum 

2022-04-25 

Rådet för funktionshindersfrågor 

 

 

Justerandes 

sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

  
  
 

§ 12 Propells arbete med social hållbarhet 

Ann-Sofie Däldehög berättade om Propell och deras arbete med social hållbarhet. 

Propell är en organisation som ska främja lokalt företagande inom innovation och är 

en del av forskningsinstitutet RISE. Det är mycket fokus på teknik och 

teknikutveckling men man glömmer ofta den sociala hållbarheten. Det är detta Ann-

Sofie jobbar med på Propell. Man jobbar tillsammans med förtag för att hitta strategier 

för hur företagen locka rätt person med en bra och hållbar arbetsplats.  

När arbetet startade handlade det mycket om jämställdhet. Ann-Sofie 

kommunikationsvetare i grunden. Under tiden har det gått från jämställdhet, via 

mångfald till normkritik i terminologin inom arbetet med hållbarhet. Propell jobbar 

utifrån de sju diskrimineringsgrunderna i hållbarhetsarbetet. Ett mål som finns är att 

försöka få in social hållbarhet i alla projekt Propell arbetar med. Fler och fler har också 

börjat arbeta med det. Ofta hänger det också ihop med andra frågor t.ex. 

bränsleberoende av Ryssland - med minskat beroende av Ryssland kan t.ex. jobba 

bättre med frågor om mänskliga rättigheter. Social hållbarhet leder till framgång, då gör 

företagen mer affärer eftersom de når fler målgrupper. 
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§ 13 Lions Hudiksvall 

Lars ’Lasse’ Andersson från Lions informerad om klubben och vad de arbetar med. 
Lions startade i Chicago som en reaktion på misär i staden. Tidigare har endast män 
välkomna, men senare valde man att även välkomna kvinnor i Lions. Det har visat sig 
vara bra för få in olika perspektiv.  
 
Lions arbetar med att samla in pengar i olika evenemang. Allt ska delas ut. Det får inte 
fonderas enligt klubbens regler. Exempelvis Ankracets intäkter går till äldreboende. 
Tidigare har intäkterna varit begränsade men nu har man fått bra intäkter tack var sin 
loppis i hamnen. Alltså har Lions nu mer medel att dela ut. De ser därför gärna fler 
ansökningar om stöd. Ett krav för särskilt individer är att man gärna ser att man har 
någon form av kontakt med Svenska kyrkan eller t.ex. socialsekreterare som kan styrka 
hjälpbehovet. 
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§ 14 Övrig information 

Stina Almberg informerade om och visade skisserna för hur möbleringen kommer att 
placeras och se ut på Västra Tullgatan när gatan är avstängd och omvandlas till 
sommargata. En parkeringsplats för personer med rörelsehinder kommer finnas kvar 
placerad på taxizonens plats. Taxizonen flyttas till ovanför övergångsstället mitt emot 
Guldsmedens entré. Taxi/färdtjänst kommer att ha tillstånd för att köra igenom 
gågatan och hämta upp kunder vid taxiplatsen. Gatan kommer att börja möbleras upp 
under kommande vecka och invigning sker kl. 13:00 på lördag den 14 maj med tal och 
underhållning.  
 
Uppföljning av fråga om Grön omsorg. 
Informationen som tillgänglighetsstrateg tagit del av är att Grön Omsorg avslutades 
pga reducerad budget och lågt underlag på deltagare.  Man betalade för 10 heltids 
platser men hade ungefär hälften belagt. Så man valde att ej göra ny upphandling. 
Idag finns liknande sysslor på både Gårdsgruppen (som även är på Östanbräck 
Ridhuset) och Hagmyren men ingen har djurskötsel. Inga planer finns på att starta 
något liknande just nu. 
 
Tjänsten tillgänglighetsstrateg kommer från den 1 maj 2022 omfatta 50 % 
tjänstgöringsgrad. Placeringen blir även i fortsättningen på Social- och 
omsorgsförvaltningen då det finns inskrivet i nämndens reglemente att dennes 
uppdrag ska samordnas av Social- och omsorgsnämnden. En beskrivning av 
tillgänglighetsstrategens huvudsakliga arbetsuppgifter och uppdrag har tagits fram. 
 
Ann-Sofie Åhs-Bodin blir ny förvaltningschef fr.om. 1 januari 2023 
 
Kraftsamlingen fortgår - förvaltningen går ännu back men underskottet minskar. Flera 
åtgärder som ännu väntas ge effekt kommer också bidra till att fortsätta minska 
underskottet. Bedömningen just nu är att det kommer vara möjligt att nå målet om 
budget i balans fjärde kvartalet. 
 
Man försöker ta ett helhetsgrepp kring digitalisering och utnyttja 
digitaliseringsutvecklare mer 
 
Förberedelser för Skyttegillet demensboende har påbörjats igen 
 
Det finns en möjlighet för rådet att få göra studiebesök Kattvikskajen nytt hyreshus. 
Förslag på datum den 11 maj på förmiddagen. Stina kollar upp och bokar.  
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§ 15 Övriga frågor 

Valinformation – alla med lässvårigheter behöver få särskilt anpassad inforamtion. 
Moa Bäckström informerade om att Valmyndigheten har utlovat material i alla 
tänkbara former, men att det ännu inte klart så vi får se hur det faktiskt ser ut. 
Kommunstyrelsen har även beslutat om flera särskilda insatser bl.a. kommer 
studiecirkeln Mitt Val att köpas in och medel har även avsatts för att sätta in extra 
ledsagning så att alla som vill delta ska kunna göra det.  
 
Bygg ikapp – Ulf Nilsson tipsar om boken Bygg ikapp som en bra bok för 
Funktionsrätt att ha tillgång till. Stina Almberg informerar rådet om att boken finns 
hos tillgänglighetsstrategen för de som är intresserade.  
 
Bilagor borta i novemberprotokoll – Stina kollar var de tagit vägen 
Fråga angående förra mötet då myndighetschef informerade om att det är 
myndighetschef som är beslutsfattare i LSS-ärenden – Karin Eriksson framför att hon 
har information om att biståndshandläggare ska ta beslut enligt LSS-lagen, inte chef så 
som myndighetschefen informerade om vid förra sammanträdet. Stina kollar vad det 
står i delegationsordningen angående beslutsfattare. 

____ 

 

 

 

  


